
 
 
 
Referat 

 
Generalforsamling 15. marts 2012 
Fjeldsted Skov Kro 
 
 
Deltagere: 
  
  
  
Finn Kallehauge Vand og affald 
Mai-Britt Paulson  Arwos 
Asbjørn G. Jensen Arwos 
Erik Steen Hansen Middelfart 
Johnny Sørensen Reno Fyn 
Birger Strandby Ernst Middelfart 
Hans Rasmussen Nordfyn 
Thomas Strandmark Langeland 
Torben Pihl Christensen Langeland 
Jeanette Nissen Rasmussen Langeland 
Yvonne Andersen Ringkøbing-Skern 
Per Bille Nørgaard Ringkøbing-Skern 
  
  
  
  
  
 
 
 
1. Valg af dirigent 
Johnny Sørensen blev valgt til dirigent. Konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 
2.  Mandatprøve (1 stemme pr. medlem) 
I alt 7 stemmeberettigede 
 
3. Formandens beretning v/Finn Kallehauge 
Finn Kallehauge fremlagde formandens beretning -  (Beretningen er vedlagt.) 
 
4. Godkendelse af regnskab 2011 
Regnskabet for 2011 - godkendt 
(Regnskabet er vedlagt) 
 
5. Fastsættelse af kontingent for 2013 



Bestyrelsen foreslog 2500,00 kr./år. - godkendt 
 
6. Godkendelse af budgetforslag 2012 
Budgetforslag for 2012 - godkendt. 
(budgetforslag er vedlagt) 
 
7. Valg 
Flg. er på valg 
  
 Lene Aaby 
 Søren Littrup 
 Hans Rasmussen 
 
Flg. blev valgt 
 Lene Aaby 
 Søren Littrup 
 Hans Rasmussen(suplant) 
 
 
 
8. 
 8.1 Placering af regionskonferencer 2012. 
  
  2 stk. 1 dags konference  7. Juni   
      1. November  
 
  1 stk. 2 dags konference  30. og 31. august 
 
 8.2 Placering af generalforsamling 2013. 
 
  14/3 2013 
 
 
9. Forslag til konferencer 
 
Der ligger forslag om besøg Awros og DK Råstoffer i Fredericia.  
Der modtages stadig forslag hvis andre medlemmer har ideer. 
 
10. Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Nyt fra medlemmerne: 
 
Reno-Fyn: 
Johnny fortalte om Grüne Punkt Danemark som er ved at bygge nyt sorteringsanlæg i Fredericia. 
Anlægget forventes at være i drift fra 1. august. Der modtages blandet hård plast fra husholdninger 
og erhverv. Plast skal over et modtageanlæg og presses i baller inden det kan modtages i Fredericia. 
Reno-Fyn er en mulighed. 
 
Awros: 
Skal moderniserer to pladser mens andre skal nedlægges. Politisk forvirring forhaler processen. 
Overvejer Modulo beton elementer som en del af løsningen. 
Har haft medarbejderne på komunikationskurser i fem dage. Aletcia har stået for undervisningen. 
Erhverv  med SMS ordning(Tankegang) Fem fraktioner, men få kunder. 
 
Nordfyns Kommune 
Udvidet to pladser med bl.a. komposteringsanlæg.  
Nye udevidede åbningstider p.g.a. erhverv.  
Erhverv, 3 mdr. med 2011 ordning, derefter klippekort, 3 grupper hvor mængden skønnes. 
Alle mand på konflikt kursus. 
 
Langeland 
Nyt fælles domicil fra 1. november 11 og åbent hus 11. maj hvor ombygningen forventes færdig. 
Købt Vestas området i Rudkøbing for at åbne ny genbrugsstation ved administrationen. 
(Asbjørn advarer. Hvis adm. og plads er på samme matrikel vil der være ret stramme krav til miljø.) 
Renovering af Lejbølle genbrugsstation. Udbud af containerkøb. 
Rationaliseret dagrenovationskørslen med en bil og tre mand. 
Erhverv som i 2011. 
 
Ringkøbing-Skern 
Ny station med omlastestation har været en prøvelse da flere løsninger var ny opfindelser som ikke 
tidligere var afprøvet i praksis. 
Erhverv som i 2011 dog med vægt på ESØ. Mange kunder. 
Stigning i mængderne. Asbest afregnes som farligt affald til kilopris. 
Omlægning af små gbs til døgnstationer med 5 fraktioner. Billige at drive. 
Yvonne mener at genbrugsstationerne fra 1.1. 2013 skal have nye skærpede miljøgodkendelser. 
 
Middelfart 
Erhverv køre med automat og elektroniske klippekort plus dankort. Tre fraktioner plus adm. bidrag 
på 29 kr. pr. eksp. 
Åbningstider ændres fra 1.11 således at der lukkes på pladserne kl. 18 hvor det nu er 19. For få 
kunder i tidsrummet. Dagrenovation køres delvis af kommunen bliver optimeret. Der køres ikke  
akkord. Alle arbejder 37 timer om ugen. 
 
Svendborg 
Erhverv køre næsten som Middelfart da automatløsningen er udviklet i et samarbejde med Cordura. 
3 fraktioner med forskellige biltyper plus evt. trailer. 
Kun få kunder. Priser reguleres pr. 1. maj for at gøre det mere attraktivt samt retfærdigt. 
Udbyder nu storskraldsindsamlingen for 5 år. 
MiljøTeam har 1. januar overtaget dagrenokørslen. Ingen problemer da alle mand er fortsat. 
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